

Meditech FOS2 Oximeter

Being one of the smallest handheld oximeters available, **Meditech's FOS2 Oximeter** is the ideal spot-check solution for hospital, clinic, gymnasium, sports center, home care and emergency medical service.

Meditech's FOS2 Oximeter comes fully loaded with standard features:

Instinctive Interface

Intuitive operation interface means virtually no prior training is needed.

Superior Portability

With its size as a pager and weight of 50g (including battery), it has an unsurpassed portability. The oximeter also comes with a complimentary hang lace for easy carrying.

Highly Versatile

Meditech FOS2 Oximeter can be used with different patient types under various clinical conditions.

Clear Display

Cutting-edge organic LED display allows easy reading of the colour display in all light conditions, from strong sunlight to total darkness.

6 Display Modes

You will never need to perform mental exercise on flipping or inverting the display. With 6 different modes of display, you can always find the right one. It also features 15-level pulse intensity tracing as in desktop oximeter models.

Small, But Without Compromise

Alike other oximeters in market, it measures haemoglobin saturation and pulse rate with uncompromised accuracy and reliability.

Ultra-low Power Consumption

Two AAA alkaline batteries can provide 30 hours of operation! Automatic power-off function further extends the battery life.

Authorised distributor:

Holistic Medical Centre

Shop 402, Tinwan Shopping Centre, Tinwan, Aberdeen, Hong Kong

Tel: 25557778

http://oximeter.holisticphysio.com



Meditech FOS2 Oximeter

Reach for Meditech's FOS2 Oximeter

Designed to be "on-your-side"

Quick, accurate and reliable

- As in desktop oximeters, **Meditech FOS2 Oximeter** performs real-time continuous monitoring of haemoglobin oxygen saturation and pulse rate.
- Its accuracy and reliability exceed industrial standard, almost equivalent to those high-end desktop models in the market.
- It is CE approved and complies with IEC60601-1-1-2 standard for medical equipment.

Extremely portable, exceptionally versatile

- Being one of the smallest standalone oximeter, it fits paediatric to geriatric patients under most clinical scenarios¹.
- 30 hours of continuous operation², and even longer standby hours by virtue of its automatic power-off features, further gear it up for the task of "on-the-go".

Intuitive and easy-to-use

- Lightweight and simplicity design targeted for one-hand or even hand-free operation
- Virtually no maintenance is needed.
- Low battery indicator for added convenience.
- Minimal or even no product training is needed³.

Cost effectiveness

- It costs only 1/20 of the "brand" desktop model and 1/4 of the cost of a "standard brand" handheld model.
- It is very affordable even for non-medical profession.
- One year warranty is from the manufacturer. We take pride of its quality and offer an addition year of warranty covering manufacturing fault. (withinvoice and package box)

For more information about **Meditech FOS2 Oximeter**, please contact our sales representative at (852)25557778.

Authorised distributor:

Holistic Medical Centre

Shop 402, Tinwan Shopping Centre, Tinwan, Aberdeen, HKSAR

Tel: 25557778









¹ It only measures SpO2 from 70% to 99% and pulse rate from 30bpm to 235bpm. It is not water resistant. Saturation measurement is based on human hemoglobin (not intended for veterinary use).

² Estimation based on manufacturer's evaluation, with two alkaline AAA batteries and level 1 brightness.

³ Meditech FOS2 oximeter is a medical equipment. Untrained usage may inflict serious consequence. Users without prior medical training should liaise with their doctors before buying the equipment.



MediTech FOS2 脈搏血氧定量計

Meditech FOS2 **脈搏血氧定量計** 是現今市面最小型的脈搏血氧定量計之一。它的應用範圍廣泛,由醫院診所、緊急救援、紀律部隊、健身中心、老人院甚或一般家庭使用。

原廠的 Meditech FOS2 脈搏血氧定量計 已包括以下的優點:

簡單操控

本能性的操作介面令用家不需接受特別訓練就懂得如何使用。

方便攜帶

重量即使連電池只有 48克,只有「火 柴盒」的大小,令到四處攜帶亦變得輕 鬆。隨機附送的掛頸繩令用家更方便。

用途廣泛

產品適合醫療(手術室、治療室、內窺 鏡檢察單位、復康室、急症室、運送病 人、診所)、紀律部隊、緊急救援、體能 訓練、老人院甚或一般家庭使用。

清晰顯示

現在市場上唯一應用彩色顯示屏,能夠顯示出脈搏波浪圖。10級的光暗調控能 令用家在日常生活中大部分的環境都能 容易地閱讀熒幕顯示的資料。

6個顯示形式

用家站在任何位置都可以非常容易閱讀 熒幕資料。同時亦有一般只在桌上型血 氧測量計才有的15級脈搏幅度及波浪圖 示。

機身輕巧但不失其準確度

雖然只有火柴盒的大小,但準確程度比 得上名廠桌面型號。

格外省電

2顆 AAA 1.5V 乾電池便能夠連續運作 30小時!自動關機省電功能令操作時間 更加長久。

授權經銷商

康力醫療中心 香港仔田灣商場4樓402室 (852) 2555-7778

網站: oximeter.holisticphysio.com 電子信箱: sales@holisticphysio.com



MediTech FOS2 脈搏血氧定量計

MediTech 脈搏血氧定量計

時刻都在你身邊

快速、準確、可靠

- Meditech FOS2 脈搏血氧定量計 能夠提供實時及持續的血液含氧量及脈搏率檢察。
- 它的可靠性及準確度符合業界水平。於大部分的情況下,比得上名廠桌上型脈搏血氧定量計。
- 它已經被歐盟認證並符合醫療儀器 IEC60601-1-1-2 射頻安全標準。

方便攜帶、滿足大部分的情況

- · Meditech FOS2 脈搏血氧定量計 是現今市面最小型的脈搏血氧定量計之一。它的應用範圍廣泛, 由嬰兒到老人家、高原運動到醫院診所。!
- 使用2顆 AAA 1.5V 乾電池便能夠連續運作30小時。²再加上自動關機省電功能,完全是爲流動應 用而設計。

容易操作

- 它設計輕巧,操作簡便,容許單手操控。
- 不需調教,基本上沒有特別的保養要求。
- 低電壓信號令使用更爲方便。
- 不需什麼特別訓練就可以掌握到操作技巧。3

價錢相宜

- 我們的產品只是名廠桌上型產品的 1/20 的價錢,市面上其他同類產品 1/4 的價錢。
- 就算是一般大眾市民都可以負擔得起。
- 除了製造商所提供的一年保養之外,爲增加買家信心,我們額外提供多一年的保養服務,懇請 保留單據及包裝。

1 它只能夠測量含氧量値介乎 70%至 99% 以及 30bpm至 235bpm的脈搏率。它並沒有防水功能。亦不建議在動物身上使用。

如你有任何關於 Meditech FOS2 脈搏血氧定量計 的問題,請你聯絡我們的營業代表, 電話是 (852)25557778.

授權經銷商

康力醫療中心 香港仔田灣商場4樓402室 (852) 2555-7778

網站: www.holisticphysio.com 電子信箱: sales@holisticphysio.com









² 這是基於製造商的估計,並假設使用鹼性電池以及最暗的光度顯示。

³Meditech FOS2 脈搏血氧定量計是一件醫療儀器,未經訓練使用可導致嚴重後果。買家必須跟閣下的醫生討論後才決定選講。